慈濟大學教師評鑑-「研究終身免評鑑」申請書
Tzu Chi University 
Application Form for Permanent Exemption from the Research Category
	申請教師
Applicant
	

	所屬單位Department/Institute/Center/Program
	

	所屬學(書)院
College
	

	申請日期
Application Date
	


1、 依本校教師評鑑辦法第七條申請「研究」項目終身免評鑑者，請填寫下表。
1. According to Article 7 of the University’s Faculty Performance Review Rule, faculty members who wish to request a permanent exemption from review in the Research category should complete the form below.
	※慈濟大學教師評鑑辦法  第七條
教師於本校服務期間，累計獲得國家科學委員會計畫達12年或12件者，得檢具相關證明簽經所屬單位、院，並經「教師評鑑委員會」核准後，「研究」項目終身免評。
※Article 7 of the University’s Faculty Performance Review Rule
Faculty members who, during their service at the University, have accumulated a cumulative total of either 12 years of NSC-funded projects or 12 approved NSC projects funded by the National Science and Technology Council may apply for a permanent exemption from review in the “Research” category. Supporting documents must be submitted and approved by both the department and college, and subsequently by the Faculty Performance Review Committee.

	序號
Number
	計畫名稱
Project Title
	執行期間
Project Period

	1
	
	

	2
	
	

	3
	
	

	4
	
	

	5
	
	

	6
	
	

	7
	
	

	8
	
	

	9
	
	

	10
	
	

	11
	
	

	12
	
	

	證明
Relevant documents
	(Please specify)




2、 主管簽核意見Comments and Signatures
	系所主管

(學科、中心、學位學程)

Department/Institute/
Center/Program
	Signature 
__________________
Date
__________________
	醫學系主任

School of Medicine
	Signature __________________
Date 
__________________

	學(書)院院長

College
	Signature ________________________ Date _______


說明Note：
1. 「證明」欄，請填寫佐證資料名稱，並檢附證明文件連同申請書送至承辦單位。
Submit the relevant documents to R & D Office
2. 申請教師請先填寫「各項計畫資料」及「證明」欄位，經單位主管及所屬學(書)院院長簽核後，於公告期限內送抵研發處，轉教師評鑑委員會審議。(註：醫學系各科教師簽署程序為：科主任→系主任→醫學院院長。)
Application procedure:

(1) Fill in the request form.
(2) Present the request to the department, school, and college, and obtain their approval, before sending to the Office of Research and Development, which is responsible for the administrative matters of the Faculty Performance Review Committee.

(3) Faculty members of the School of Medicine are required to submit the request to their department and school, before presenting it to their college.
申請人簽章Signature ________________________   日期Date ______________
